
 

 

Referat til rådsmøte 2 i Ryfylkerådet 

 

Tid: Tirsdag 12.03.2024, kl. 09.00 – 12.00 

Stad: Ryfylke IKS, Ryfylkevegen 7040, 4130 Hjelmeland 

 

Deltakarar: 

Kenny Rettore, ordførar i Sandnes 
Bodil Sivertsen, kommunedirektør i Sandnes 
Anita Husøy Riskedal, ordførar i Hjelmeland 
Janne Johnsen, kommunedirektør i Hjelmeland 
Paul Løyning, varaordførar i Sauda 
Vegard Thise , kommunedirektør i Sauda 
Mads Drange, ordførar i Suldal 
Karin Dokken Austvik, kommunedirektør i Suldal  
Bjørg Tryland, fung. ordførar i Strand 
Heidi Klaveness, kommunedirektør i Strand  

Kristoffer Amdal, styreleiar i Ryfylke IKS 

Reidun Sandvik, Ryfylke IKS 

 

Forfall:  

Håvard Handeland, ordførar i Sauda 

 

 

 

Sak 09/24 Godkjenning av innkalling og saksliste  
 

Vedtak: 
Rådet godkjenner innkalling og saksliste. 

 

 

Sak 10/24 Godkjenning av møtebok 

 

Vedtak: 
Rådet godkjenner møtebok frå møte 25.01.2024. 

  

 



 

Sak 11/24 Selskapsavtale Ryfylke IKS 

 

Vedtak: 
1. Ryfylke IKS implementerer ny ajourført selskapsavtale vedtatt i kommunestyra i    

deltakarkommunane. 

2. Innspela frå dei enkelte kommunestyra vert nytta i det vidare arbeidet med 

utarbeiding av oppdatert strategiplan for Ryfylke IKS. 

 

Sak 12/24 Utdanningssenter i Ryfylke 
 

Vedtak: 
Ryfylkerådet går inn for etablering av eit desentralisert utdanningssenter i Ryfylke, i eit felles 

eigarskap mellom fylkeskommunen og kommunane. 

Utdanningssenteret blir organisert som eit IKS med eit samla budsjett på 3,9 millionar. 

Senteret skal ha tre årsverk der eitt av desse blir knytt til dei vidaregåande skulane i regionen 

i form av to halve stillingar, i høvesvis Strand og Sauda. 

Ryfylkerådet støtter etableringa av eit kompetanseforum i Ryfylke med lokal representasjon 

som speglar samansetninga i Kompetanseforum Rogaland.  

I påvente av etableringa av eit permanent desentralisert utdanningssenter blir eksisterande 

utdanningstilbod drive vidare i regi av Ryfylke IKS. 

  

 

Sak 13/24 Attraktivitetsprosjektet «Attraktive Ryfylke» 

 

Vedtak: 
1. Prosjektet vert avslutta utan vidare realisering. 
2. Prosjektet blir gjort opp økonomisk, inkl. refusjon til Statsforvaltaren i Rogaland. 
3. Det blir tatt initiativ til eit avslutningsmøte med involverte partar, og i tillegg lagt 

fram ei orientering med oppdatert prosjektrekneskap til neste rådsmøte. 
 

 

Sak 14/24 Oppnemning av representantar til ungdomsstyret 

 

Vedtak: 
1. Ryfylkerådet sluttar seg til oppnemninga av kandidatar til rådet for den gruppa som 

er over 20 år.  
2. Det nye ungdomsstyret blir bedne om leggja fram handlingsplan for fire år og 

budsjett.  

 

 



Sak 15/24 Høyringsinnspel kompetanseplan Rogaland 

 

Vedtak: 
Ryfylkerådet sluttar seg til saksframstillinga og meiner Regionalplan kompetanse aktualiserer og 

løfter fram kompetansearbeidet som eit viktig grunnlag for berekraftig utvikling og vekst. Rådet vil 

her spesielt peika på følgjande forhold skal ein lykkast med kompetansearbeidet i heile fylket: 

• Ryfylke er ein region med stor verdiskaping - og påfyll av rett kompetanse er viktig for vidare 
utvikling og vekst. 

• Det strategiske kompetansearbeidet i Rogaland må tilpassast den enkelte region sine behov. 
Ulike næringsprofilar, ulike konkurransefortrinn og ulike utfordringar krev dette.  

• Karriererettleiinga må styrkjast i regionane generelt. Tilbodet er i dag er lokalisert sentralt og 
lite kjent i Ryfylke. Behovet er generelt stort, men spesielt i ei tid med sterk auke i 
innvandring.  
Å styrkje kompetansen i rettleiingstenesta i møte med utdannings- og yrkesval blir viktig slik 
at kunnskapen om lokalt og regionalt arbeidsliv er høg når yrkje skal veljast.  

• Regionane sine kompetanseforum må vera representert i fylkeskommunen sitt 
kompetanseforum. 

• Det er viktig at fylkeskommunen er ein pådrivar og tilretteleggjar  for at UH-sektoren og 
fagskulane er med å utviklar fleire desentraliserte utdanningar utarbeidde i samskapte 
prosessar med arbeidslivet basert på reelle behov for kompetanseheving (Ryfylkemodellen). 

 

 

Sak 16/24 Ekstraordinært representantskapsmøte Ryfylke IKS 

 

Vedtak: 
Viser til eigen protokoll frå ekstraordinært representantskapsmøte i Ryfylke IKS. 

 

Sak 17/24 Orienteringssaker 

 

Vedtak: 
Orienteringssakene blir tatt til vitande. 

 

Sak 18/24 Eventuelt 
 

Forbereda valkomitè for styre i Ryfylke IKS ihht ny selskapsavtale. 

Dialog omkring ressurssituasjonen i Ryfylke IKS pt. 

----------     

 

Rådet fekk i etterkant av rådsmøtet (ca kl. 1130) ei orientering ved Liv Jorunn Tjelmeland 

vedrørande revidering av medlemsavtalar i Reisemål Ryfylke. 

 


